
(Concept) Notulen MR Varendock College d.d. 27-09-2022 

Aanwezig namens de leerlingen: Marit Rutjens, Fleur van Mierlo, Jessie Maas 

Aanwezig namens de ouders: Jorik Arts, Angela Leenders, Silvia Bouwmans 

Aanwezig namens docenten: Carla van Heugten, Antoine van Dinter, Theo van der Putten, Gaby 

Michiels en Antonie van Vugt. 

Aanwezig namens directie: Irma van Nieuwenhuijsen 

1. Opening en mededelingen: de voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van 

harte welkom. 

• Er is een gesprek geweest met de gemeente over de nieuwbouw in Someren. Als het 

goed is kan snel gestart worden met de aanbesteding. 

 

2. Notulen MR Varendonck College d.d. 19-07-2022: de notulen worden besproken en 

aangepast en d.d. 27-09-2022 vastgesteld met dank aan de notulist. 

Ouderbijdrage: Niemand kan gedwongen worden op overgaan tot betaling. Aanbod kan 

afnemen wanneer het niet kosten dekkend is. Mw. Van Nieuwenhuisen merkt op dat de 

school betaalt voor de niet betalende deelnemers. Er wordt onderzocht hoe om gegaan moet 

worden met de betaling van de reizen. 

 

LC/LD beleid: MR stemde niet in. Dit wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering. 

 

3. Jaarlijks verslag examencommissie (ter info): dit verslag is door de aanwezigen gelezen. Er 

worden vragen gesteld over “onregelmatigheden”.  

Mw. Van Nieuwenhuijzen geeft aan dat “onregelmatigheden”3 a 4 keer per schooljaar 

voorkomen in beperkte mate. Deze incidenten worden bij de instanties gemeld en de ouders 

worden gehoord. Fysieke problemen worden via de inspectie aan de orde gesteld. 

 

4. Examenreglement: MR stemt in. 

De MR heeft dit stuk nagelopen met de checklist van de VO. 

- Enkele zaken wijken af tussen Asten en Someren. Er wordt onderzocht of dit gelijk 

getrokken kan worden. 

- Enkele punten worden naar aanleiding van de checklist verduidelijkt. Directie licht toe 

dat de procedures omschreven zijn zodat ze zo breed mogelijk ingezet kunnen worden. 

 

5. PTA: MR stemt in. 

MR merkt op dat deze erg laat aangeleverd zijn. De MR weet dat de procedures rondom de 

PTA’s goed en secuur doorlopen zijn en stemt om deze reden toch in, inhoudelijk kan de MR 

er geen uitspraken over doen. 

Directie geeft aan dat de stukken er niet eerder konden zijn omdat deadlines niet gehaald 

zijn en vraagt of de MR dit mee terug wil koppelen aan de examendocenten. 

 

6. Pisteplan: MR stemt in met de wijziging van overgangsnormen. 

Stukken te laat ontvangen. Voor de ontwikkeling van de leerlingen is een zo breed mogelijk 

pakket gemaakt van gemakkelijk tot moeilijk (rubrics met kleuren).   

Ook worden er vragen/opmerkingen gemaakt over de manier van beoordeling, de leerlingen 

beoordelen elkaar. Is dit wel onafhankelijk? Opm. bijvoorbeeld bij leerlingen die “niet 



populair zijn”. Het is belangrijk dat er goede uitleg gegeven wordt over het proces en de 

verandering van cijfers in kleuren. 

De vakgroep is verantwoordelijk. Er zijn veranderingen gaande binnen LO. 

MR wil dat LO de visie komt delen, hiervoor zal een uitnodiging verzonden worden. 

Actiepunt. 

 

7. Rondvraag: 

Inzage procedure sollicitatie Manager onderwijs, hier wordt geïnformeerd naar de stand van 

zaken, Mw. Van Nieuwenhuijsen geeft aan dat een kandidaat voor deze vacature zich 

teruggetrokken heeft. Een en ander wordt vervolgd. 

 

Te hoge werkdruk personeel: wordt onder de aandacht gebracht en is ook bij teamoverleg 

aan de orde gesteld. Er zijn veel nieuwe dingen bijgekomen en ook gesprekken welke in de 

avonduren gepland moeten worden. Actiepunt. 

 

Lesmateriaal: eerder werd er gewerkt met het systeem Magister maar er moest een andere 

leverancier gekozen worden, het is nu de ELO van Peppels, dit is ook een ander product. Wel 

zijn er opstart problemen, maar in de toekomst werkt dit systeem sneller en beter. 

 

8. Sluiting: de voorzitter sluit de vergadering en dankt alle aanwezigen voor de inbreng. 

 

Datum en tijdstip volgende vergadering: donderdag 24 november 2022 vanaf 20.00 uur. 


